
Motion 3 

 

Motion: Föreslå F&S GBG att överta F&S i KBA 

 

Bakgrund, problemet 
 

Sedan 2014 har F&S i KBA haft negativt resultat, negativt eget kapital och negativ soliditet. För en förening 

som under flera år går med förlust blir utvecklingen destruktiv och risken för konkurs ökar successivt. 

 

Orsaker bakom den negativa utvecklingen: 

• Höga kostnader för ett gym i Innerstaden. Föreningen saknar resurser att komma ur kontraktet. 

Enligt ekonomiansvarige krävs 10000 medlemmar för att föreningen skall ha råd med Innerstadens 

gym. (Lokalkostnader för Kabelgatan och Innerstaden är den utan jämförelse största kostnadsposten, 

49% av alla kostnader 2017). 

• Antal medlemmar minskar successivt och var 2017 nere i 7330 medlemmar (7591 medlemmar 

2016). Föreningen har haft som mest drygt 8000 medlemmar. 

Dessutom lokalen på Kabelgatan är i stort behov av investeringar: 

• Incheckningssystemet är gammalt, fungerar ofta inte, bör bytas ut. 

• Hela lokalen bör renoveras, målas, delar av golven bör bytas ut. 

Förslag till lösning 

F&S i KBA bör integreras i F&S GBG. F&S GBG med över 41000 medlemmar har långsiktigt stabil 

ekonomi: positivt eget kapital och god soliditet. Övertagandet skulle ge synergier inom personalkostnader, 

marknadsföring, gemensamt bokningssystem och därmed möjliggöra F&S i KBA långsiktiga överlevnad och 

bättre förutsättningar att attrahera fler medlemmar. Dessutom skulle Innerstadens gym avvecklas. 

Motionärerna yrkar på att styrelsen för F&S i KBA föreslår F&S GBG att integrera verksamheten och om 

F&S GBG går med på förslaget arbetar vidare för att under 2019 genomföra övertagandet. 

 
Kungsbacka  2019-01-20 

 

Björn Lantz  Kristina Mårtensson 

 

Medlemsnummer 

 

0004643933  0004643980 

 

 
Styrelsens svar: 
 

Styrelsens absoluta prioritet under det kommande året är ekonomin. Som ett led i att 
säkerställa en positiv ekonomisk utveckling ingår bland annat att se över organisation, 
lokalanvändning och eventuella samarbeten med andra föreningar. Styrelsen har för avsikt att 
förutsättningslöst utreda olika former av samarbete för att komma fram till vad som bäst 
gagnar vår förening. Dessa utredningar kommer att kräva viss tid, såväl för oss som för 
eventuella samarbetspartners. Eftersom denna motion avser ett omedelbart övertagande av 
vår förening av Göteborgsföreningen, rekommenderar styrelsen att stämman avslår motionen 
från Björn Lantz och Kristina Mårtensson. 


